

# For Your Information

給您的訊息

日期/Date :04/02/2022  
檔案/Ref :PAM/PR2/CH003/2022  
致/ To :聚龍居各業戶 / All Residents of Parc Royale

## 有關盛宴飲食管理有限公司將終止本苑會所餐飲服務

法團較早前接獲盛宴飲食管理有限公司來函，確認該公司由於新冠肺炎疫情持續，導致本苑餐廳長時間顧客量下降，餐廳服務無法繼續經營，只得按合同相關條款向法團發出通知，決定於 2022 年 3 月 20 日結束其在本苑會所的餐飲服務。

法團將會在政府食肆限聚令舒緩後適時重新安排招標事宜，敬希垂注！如有任何查詢，歡迎致電 2694 8298 與會所職員聯絡。

聚龍鄉村俱樂部

---

To: All Residents of Parc Royale

### Termination of F & B Services - Feast Catering Group Company Limited

The Incorporated Owners of Parc Royale has been informed by Feast Catering Group Company Limited confirming that as a result of the prolonged COVID-19 pandemic, the customer occupancy rate of the Clubhouse restaurant has long been at low level and the operation of the restaurant service is not sustainable. Therefore, they serve a notice to the Incorporated Owners pursuant to the relevant clause of the agreement to terminate their food and beverage services at Clubhouse with effect from 20 March 2022.

The Incorporated Owners will arrange the tender process again in an appropriate time after the relief of the preventive measures for catering services as announced by the Government. Should you have any enquiries, please feel free to contact our Clubhouse staff at 2694 8298.

Country Club Royale

通告張貼至/Posting until: 01/04/2022

